
Bestyrelsesmøde AAGS - Referat 
Dato: 12.11.2024 

Deltagere: Henriette, Rikke, Anette og Kristine 

• Godkendelse af referat og dagsorden 

Referat og dagsorden godkendt 

 

• Nyt fra juniorudvalget 

Juniorudvalget får nyt navn Juniorklubben, hvilket vi håber giver flere af vores unge medlemmer 

lyst til at deltage. 

Rikke tager fat i Pernille Arpe-Strøm, som har meldt ud at hun gerne vil være en af de voksne i 

Juniorklubben. 

 

• Nyt fra springudvalg 

Peter Stensnæs & Kicki Vind har meldt sig ud af springudvalget efter flere år medlemskab, hvor de 

har gjort et stort stykke arbejde for at springstævnerne på Ågerupgård fungerede til UG, vi takker 

dem for det store stykke arbejde de har gjort for klubben. 

Der vil blive afholdt Jokerspring fredag den 13. december, Mikaela vil stå for dette stævne, hvor der 

vil blive serveret kartoffel/porer suppe, æbleskiver og varm kakao. 

 

• Nyt fra dressurudvalg 

Der blev holdt klubmesterskab den 8. & 10. november, hvor Pernille Grimbühler (hest) og Therese 

Thiemke (pony) blev klubmestre, mesterskabet blev holdt med et fint overskud. 

 

• Nyt fra cafeteriaudvalget 

Det blev besluttet at Anette bliver ansvarlig for at cafeteriaet får udleveret byttepenge. 

Cafeteriaudvalget vil fremadrettet blive ansvarlig for, hvad der kommer på menuen i cafeteriet ved 

stævnerne. 

Når der handles ind i Dagrofa og/eller Netto skal alle kvitteringer afleveres til kasseren. 

 

• Nyt fra regnskab 

Vi tjener pænt på det nye dækkenvask. 

Vi fik 30.000 kr. i tilskud til vores nye ridehusbund i det nye ridehus, da vi havde fået den nye 

ridehusbund til en god pris, skal vi betale 2.045,00 tilbage til DIF & DGI 

 

• Nyt fra Grimbühler 

Der bliver fjernet 15 cm af bunden i det gl. ridehus og det fyldes op med ridebaneflis. 



 

• Nyt fra DRF/D4 

Der afholdes ekstraordinært repræsentantskabsmøde den 7. december, hvor der stemmes om  

mistillid til alle medlemmer i bestyrelsen. 

 

• Emner til drøftelse 

Ridehusbunde – Opslag herom se meningsmåling på FB: 

Der har været lavet en meningsmåling om hvilke sanktioner der skal være, hvis man glemmer at 

samle sin hests hestepære op fra vores ridehusbundene, resultatet er blevet at der 1. gang sendes 

en skriftlig advarsel på mail og 2. gang vil der blive givet 2 dages karantæne for brug af ridehus. 

Microsoft licens: 

Der er på nuværende tidspunkt ikke brug for denne. 

Nye arrangementer: 

Der er flere forskellige kommende arrangementer. 

Vaskemaskine/Tørretumbler: 

Disse er solgt til Jørgen & Susanne for reperationsprisen. 

Automaterne: 

Slik og kaffe automaten sælges, i den forbindelse vil bestyrelsen indkøbe en El-kedel til rytterstuen 

og man er velkommen til at have sin egen kaffe, te, kakaopulver eller andet stående i skabet. 

Internet fra Fibia – Telia: 

Fibia aftalen bliver sagt op, vi har 3 måneders opsigelse, herefter vil vi få Telia der har givet et 

bedret tilbud. 

Dækkenservice: 

Kommer i nyhedsbrevet. 

Booking af gl. ridehus i fri undervisningstiden: 

Der blev talt lidt frem og tilbage om hvilke muligheder der var og det blev at der hver uge bliver 

fastgjort et opslag, hvor man laver en kommentar, hvis man booker det gl. ridehus til undervisning 

eller andet – Kristine laver det første opslag. 

Miljøtræning: 

Rikke laver et opslag hvor der tilbydes miljøtræning. 

Nyhedsbrev: 

Henriette laver udkast til næste nyhedsbrev. 

Koder: 

Diverse koder bliver opdateret/fornyet. 

Rid for en dommer: 

Lora Christensen/Navaro har vundet 5 timer ”Rid for en dommer” som hun gerne vil donere til 

klubben, Merete Christensen sørger selv for arrangementet og spørger om hjælp hvis hun får brug 

for det. 



Hvem fortsætter i bestyrelsen 2025: 

Anette stopper, Henriette stiller op igen og Rikke og Kristine fortsætter. 

Beierholm, møde: 

Prisen på Beierholm er dyr, vi taler om alternativer og møde med evt. ny revision aftales 

Årlig (jule)middag med Grimbühler og udvalgene: 

Vi invitere Jørgen og Susanne til møde/middag tirsdag den 17. december 2024, møde med 

udvalgene aftales til januar2025. 

 

 

 

• Evt. 

Der indkøbes en El-kedel af bestyrelsen 

 


